
 

 
 
 

Verslag 

 

Datum: 4 mei 2017 
Instantie: Raad van Bestuur 
Locatie: Gezinsbond, E.Fried, 18.30u 

 

Aanwezig: Freddy De Nert, Agnes Vanderstegen, Hub Regoudt, Eric De Wasch, Mathieu Kenis, Johan Devos, Karel 
De Roo, Herman Vervloet, Luc Goossens. 
 
Verontschuldigd (volmacht): Godfried Nica, Rudy Vertongen, Inge Temmerman 
 
Personeel: Roland Willox, Guido Benaets 

 

Agendapunt 1: Goedkeuring verslag 21/03/2017 

 
- Goedkeuring verslag 
- Versie ter publicatie i.f.v. Goed Bestuur 

 
De verslagen worden goedgekeurd. 

 

Agendapunt 2:  Evaluatie en programma wintersport 2018 

 
Inleiding: Freddy/Guido 
 
Het wintersportseizoen 2017 zit er alweer op. Tijd om een balans op te maken en het programma 2018 vast te 
leggen. Vanaf juli start immers de promotie voor het nieuwe seizoen. 
 
Eventuele bijlage(n):  

- evaluatie begeleiders/deelnemers: overzichtje 
- voorstel programma 2018 

 
Uit de globale evaluatie onthouden we: 

- 1155 inschrijvingen t.o.v. 1121 in 2016 
- De bevragingen van de deelnemers via Survey Monkey levert vrij positieve scores op. De punten waar 

we waakzaam moeten voor zijn: comfort van de bus/bekwaamheid van de monitoren/lunch aan de 
piste. (eventueel aanvullen met vraag: overweeg je om opnieuw mee te gaan, waarom wel, waarom 
niet…dit om te zien hoe doorslaggevend bepaalde opmerkingen zijn) 

- Een trend die we vaststellen is dat deelnemers steeds meer vrij gaan skiën, ook tijdens de skilessen. Dit 
dient opvolging. 

- De mini-equête naar de begeleiders leverde nog volgende resultaten op:  
o Behoud 4u les per dag 
o 5 dagen les en 6

de
 dag mogelijkheid familiedag 

o Skigroepen per hotel houden, enkel gemengd voor beginners 
o Behoud VP waar mogelijk, behalve LL en wandelen 
o Reisformule behouden, behalve voor verste bestemmingen (2x nachtreis) 
o Animatie: gevarieerd ifv doelgroep en uitwisseling ideeën behouden 
o Waardebon aanpassen 
o Helmkapjes sneeuwgewenning  
o Helmplicht monitoren en begeleiders vanuit voorbeeldfuntie. 

 



 

Het programma 2018 wordt voorgesteld en gaat uit van een behoud van het aanbod in de diverse periodes, met 
enkele verschuivingen, naargelang de beschikbaarheid van de hotels. Het programma wordt momenteel 
gefinaliseerd ter voorbereiding van de wintersportbrochure (publicatie half juli 2017) 
 
 

Agendapunt 3: Ondersteuning clubs gekwalificeerde lesgevers en opleidingen 

 
Inleiding: Roland 
 
Het nieuwe decreet zet onder meer in op kwaliteit via 'gekwalificeerde lesgevers'. De subsidie van de federatie 
zal sterk afhangen van de diploma's van de gekwalificeerde lesgevers in de clubs.  
In de begroting 2017 werd een bedrag van 25.000 euro ingeschreven. Daarvan is 5.000 euro bedoeld voor 
provinciale werkgroepen en 20.000 euro voor clubtoelagen, waarvan 17.500 voor inzet van gekwalificeerde 
lesgevers en 2.500 voor multi- en intergenerationeel sport (bv. terugbetaling van lidgelden). 
 
De belangrijkste referenties voor het verkrijgen van de subsidies zijn momenteel de volgende: 

- Per gekwalificeerd lesgever (lid) volgens wegingsfactor 
- Per lid met nieuwe sportkwalificatie volgens wegingsfactor 
- Inspanningsverbintenis 

Daarnaast wordt nog een restbedrag verdeeld volgens het draagvlakprincipe (weinig zicht op momenteel…) 
 
Voorstel: 

 
De meting die per 15/12 door Sport Vlaanderen zal gebeuren is wellicht gebaseerd op het leden- en 
clubbestand. Hier zullen ze zelf nagaan hoe het zit met de kwalificatiegraad.  
Om de clubs aan te moedigen meer gekwalificeerde lesgevers in te zetten lijkt het ons best om dit op basis van 
het ledenbestand zodat er zo weinig mogelijk administratieve overlast is. Hiervoor zouden we een vaste subsidie 
per gekwalificeerd lesgever kunnen geven.  
 
Volgens de huidige situatie (minimaal) zou de score  189,2  zijn,  maar wellicht zijn heel wat lesgevers niet of niet 
correct geregistreerd… Wij beschikken over  169 lesgevers.  
 
Wat de nieuwe kwalificaties betreft hebben we momenteel geen enkele referentie. Hier stellen we voor om 
ofwel een vast bedrag of wel een % van het cursusgeld terug te betalen bij het behalen van het diploma. Dit 
dient dan wel aangevraagd via een webformulier. Het diploma kan ingescand of opgevraagd bij de Vlaamse 
Trainersschool. Hier zouden we dan niet met gewogen eenheden werken om het eenvoudig te houden.  
  
Willen we dit jaar een effect zien dan willen we de clubs hierover in juni al verwittigen om:  
 

1) hun gekwalificeerde lesgevers zo goed mogelijk te registreren of te laten registreren voor 1/12 in de 
applicatie. De subsidie wordt jaarlijks uitbetaald rond 15 december op basis van de registratie in het 
ledenbestand als lesgever én de juiste kwalificatie. 

2) hun lesgevers te stimuleren tot het volgen van een opleiding met onze tussenkomst. Lesgevers of leden 
die geen kwalificatie hadden, dienen dit wel aan te tonen op basis van een melding met bewijs. 
 

Door dit te realiseren werken we ook aan onze strategische doelstelling en inspanningsverbintenis (+10 % 
kwalificatiegraad) 
We stellen voor om dit principe te hanteren voor 2017 en 2018 en in 2018 te evalueren voor 2019 en 2020, 
eventueel bedragen aan te passen (i.f.v. definitieve subsidies en effecten) 
 
Beslissing: 
De vergadering beslist om voor de periode 2017-2018 (2 jaar) de clubs als volgt te ondersteunen: 



 

- Per gekwalificeerde lesgever (decretale normen), geregistreerd in het ledenbestand als lesgever voor 1 
december van het betreffende jaar, F-lid en het vereiste diploma, ontvangt de club een subsidie van 30 
euro.  

- Per nieuw opgeleide lesgever, geregistreerd in het ledenbestand als lesgever, ontvangt de club 
eenmalig een subsidie van 100 euro in het jaar dat het diploma behaald wordt en de lesgever actief aan 
de slag is in de club. Er dient wel een aanvraag vanuit de club te gebeuren om dit te melden, nadien 
wordt het diploma geregistreerd via de ledenapplicatie. De aanvraag kan eenvoudig via een 
webformulier. Wanneer de lesgever het jaar nadien actief in de club blijft, krijgt de club hiervoor ook 30 
euro basistoelage.  

- De subsidies worden jaarlijks uitbetaald rond 15 december, op basis van een lijst vanuit de 
ledenapplicatie. (start 15/12/2017, vervolgens 15/12/2018) 

- De clubs worden hierover ingelicht in de loop van de maand juni, samen met de nieuwe lidgelden en de 
regeling eenmalige verzekering. 

- Er dient meer informatie gegeven worden over opleidingen via VTS (waar, wat…?) of het inzetten van 
gekwalificeerde lesgevers (via Sportwerk Vlaanderen, aanspreken bachelors/masters of VTS-
gediplomeerden, vacaturedatabank,…) 

 

Agendapunt 4: Voorstel reclamewerving magazines Sportief/Wandelvogel 

 
Inleiding: Roland 
Gelet op de verhoogde oplages van 'De Wandelvogel' en 'Sportief' vanaf 2018  (vakantienummers: 30.000 ex, 
andere: 15.000 ex., naargelang ledenaantal), zal het prijskaartje voor de aanmaak en verzending uiteraard 
oplopen (80.000 euro?). Omdat we zelf niet gespecialiseerd zijn in het werven van advertenties en dit 
momenteel slechts beperkte middelen opbrengt, stellen we voor om dit uit te besteden aan een bureau. In 
eerste instantie was er gedacht aan Publicarto, maar deze hebben, na een eerste positieve reactie, toch in 
laatste instantie afgehaakt, na tussenkomst van de Gezinsbond (en uit vrees voor overlapping). Vrijdag is er een 
afspraak met een ander bedrijf: LINK (opmaak brochure, in combinatie met werving).  
 
Beslissing: De raad van bestuur staat achter het principe om voor een actieve(re) reclamewerving voor de 
tijdschriften te gaan. Definitief voorstel en beslissing uiterlijk bij het bespreken van de begroting 2018. Mogelijke 
partnerbedrijven kunnen gemeld worden aan Roland. 
 
 

Agendapunt 5: Beleidsverkiezingen 2018: timing en opvolging 

 
Inleiding: Freddy 
 
De verkiezingen komen eraan. Het nieuwe beleid zal geïnstalleerd worden op 18/04/2018. In het najaar worden 
de kandidaten opgevraagd via leden en clubs, om dan via de provincies tot een nieuwe algemene vergadering te 
komen.  
 
Eventuele bijlage(n): huidig reglement verkiezingen, goedgekeurd bij fusieovereenkomst 
 
Beslissing: de procedure wordt goedgekeurd. De brieven worden in de eerste fase per post verstuurd (15/10-
1/11/2017) 
 
Opvolging/to do (wie doet wat tegen wanneer?): het secretariaat volgt dit verder op vanaf september 2017 t/m 
verkiezing 18/4/2018 (voorbereiding brieven kandidaturen, inventarisering, communicatie werkgroepen, 
uitnodiging en procedure verkiezingsvergadering) 
 
 
 
 
 



 

Agendapunt 6: varia 

 
6.1. Nieuws Gezinssport Vlaanderen: 

a. Infomomenten voormalige VWO-clubs ivm aansluiting en ledenbestand (telkens 2 medewerkers 
aanwezig) 

 06/06: Gent Huis van de Sport (Bart, An) 

 07/06: Bilzen De Kimpel (Danny, An) 

 12/06: Roeselare Gezinscentrum (Bart, An) 

 Vlaams-Brabant: Wemmel, De zandloper ?  

 Antwerpen:  Mechelen, Huis van Sport Antwerpen? 
 

De leden van de resp. werkgroepen worden eveneens uitgenodigd ter info.  
 

b. Overleg met wandelclub 'De Smokkelaars' i.v.m. organisatie nationale fiets- en wandeldag op 15/6 (An 
volgt op). Er wordt onder meer afgestemd hoe ruim we de promotie voeren rekening houdend met de 
capaciteit. 
 

c. Zomerzoektochten Turnhout/Mechelen 

 Drukwerk: - folders, affiches en pancartes zijn gedrukt en worden verdeeld naar de doelgroepen 
(gewesten, clubs, partners, …) 

    - voor de brochures (aparte uitgave voor wandel- en fietszoektocht, geocaching en 
kinderzoektocht werd gisteren (3/5) een goed voor druk gegeven 

 Inwandelmoment: Gouden Carolus zomer zoektochten starten tijdens de Molenbergfeesten (26-
27/5). Het inwandelmoment voor Turnhout is voorlopig voorzien voor 22/6/2017. De uitnodiging 
volgt nog. De start is op 1 juli. 

 
d. Personeel: verlengde afwezigheid:  

i. Sera Van Splunter tot 30/6 (reeds van december 2015): opvolging Vlaams-Brabant via 
clubwerking. Provinciale werkgroep? 

ii. Liesbeth Uyttersprot: tot 17/6 (Schouderoperatie), opvolging dr. Roland, An, Bram.  
 

e. Verzekering leden algemene vergadering i.f.v. verplaatsingen (km-polis). Er werd een update gedaan 
van de verzekeringspolis in functie van beleid Gezinssport Vlaanderen, dwz: een omniumverzekering 
voor verplaatsingen in het kader van Gezinssport Vlaanderen (met franchise en maximumbedrag). 
Wordt binnenkort gecommuniceerd naar leden AV. Nummerplaat/wagentype vereist en km jaarlijks 
doorgeven aan maatschappij. 
 

f. Promotiemateriaal: er zijn nu ook 2 tentjes beschikbaar van Gezinssport Vlaanderen (oude werden 
voorzien van nieuwe doeken) en 2 reeksen van 6 roll-up banners, verder werd het verkoopmateriaal 
uitgebreid met handdoeken, zonnebrillen en balpennen. T-shirts, fleeces en polo's werden besteld bij 
Go-sport. Nieuwe flyer (3-luik) is in aanmaak. Petten worden binnenkort besteld. Hesjes eveneens 
beschikbaar via webshop. 
 

g. Weekend beleid: momenteel afgesloten op 22 inschrijvingen, waarvan 11 beleid/personeel gezinssport 
vl., 4 beleid/personeel afya en 7 partners.  

 
6.2. Stand van zaken zomervakanties 2017: zie bijlage 

 Globaal: de opgebouwde voorsprong qua inschrijvingen is teruggevallen naar een lichte 
achterstand (678 t.o.v. 687 in 2016, -9 dus, bezettingsgraad ca. 60 %) momenteel zeer rustig qua 
inschrijvingen. Vooral het bosweekend telt minder isnchrijvingen. Er wordt bijkomende promo 
gevoerd via de bekende kanalen, geen extra investeringen (budget).  

 Enkele beslissingen nodig i.v.m. lage bezettingsgraad: voor Freunde der Natur wachten tot begin 
juni (promonieuwsbrieven-Facebook-Bondsblad…) om eventueel te annuleren. We zoeken nog 2 
gezinnen en dan kan de reis doorgaan… 



 

 Planning GOKK vakanties minder in bouwverlof indien mogelijk? Het lijkt er immers op dat dit de 
minder bezette periodes zijn.  

 De begeleiding van de Gamee reizen dient kwaliteitsvol te gebeuren. Bepaalde eigen begeleiders 
zijn dit niet (ref. Barcelona-reis 2016). De vraag is ook of eigen begeleiders van Gezinssport 
Vlaanderen deze leemte kunnen opvullen, mits een voorbereidende opleiding. Dit wordt opnieuw 
aangekaart met de verantwoordelijke, André Gielen, bij het evaluatiegesprek en de bespreking van 
de samenwerkingsovereenkomst 2018. 
 

Agendapunt 7: Rondvraag: 

 
- Karel: wat met de S/F-lidkaarten codering? Deze fout werd inmiddels rechtgezet. Werd wel 

doorgegeven vanuit het secretariaat maar de prints werden niet correct afgeleverd. De vraag is nu of de 
foute lidkaarten opnieuw kunnen worden gemaakt met een correcte codering, bvb in functie van de 
zomerzoektochten. Wordt verder onderzocht door het secretariaat. 

 
 
Einde vergadering: 20u35u 
Verslaggever: Roland Willox 
 


